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Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie pre riadenie II. ligy,  
konanej dňa 30.9.2021 v Bratislave 

 

Zúčastnení: pp. Csutora, Mojto, Varga, Jančošek, Šimko, Smädo, Richtárik 
Hostia: p.Šišolák 
Ospravedlnený: nikto 
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Priame prenosy na JOJšport a streamy 
3. Informácia o plnení povinnosti hrania hráčov U21 v stretnutiach II.ligy 
4. hráči U21 - zvýšenie príspevku a ich minimálne pôsobenie v zápase 
5. prítomnosť sanitiek resp. ich náhrada na stretnutiach II.ligy 
6. Covid manuál a jeho použitie v II.lige 
7. Schválenie výsledkov stretnutí II.ligy 
8. Diskusia  
9. Záver 

 

k bodu 1 

Zasadnutie komisie otvoril a rokovanie viedol predseda komisie M. Richtárik. 

Predseda komisie predložil návrh programu rokovania, ktorý bol prítomnými 
členmi komisie schválený. 

k bodu 2 

Manažér mediálnych a licenčných práv p.Šišolák informoval Komisiu ako 
funguje komunikácia medzi SFZ a TV JOJ a ako sú vyberané prenosy 
vysielané v TV JOJ. Televízia si vyberá vždy dve stretnutia z kola jeden mesiac 
vopred a s týmito stretnutiami by sa už nemalo hýbať. Prípadné zmeny je 
potrebné najskôr odkomunikovať s TV. Ostatné stretnutia sú na Futbalnet.tv, 
Huste.tv resp. Nike.tv. Požiadal komisiu, aby sa zamyslela nad možnosťou hrať 
niektoré stretnutia vo štvrtok večer. 

p.Csutora vyslovil požiadavku, aby bolo jasné kde a kedy sa budú prenosy 
vysielať, aby si ich fanúšikovia mohli ľahko nájsť. 

Komisia zobrala informácie na vedomie a odsúhlasila, že ak budú mať FK 
informáciu o priamom prenose mesiac vopred, nebude problém akceptovať 
vysielací čas TV. 
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k bodu 3 a 4 

Predseda komisie informoval, že všetky mužstvá 2.ligy si do 10.kola (vrátane) 
splnili povinnosť zaradenia do základnej zostavy jednotlivých stretnutí hráča 
U21 alebo mladšieho. Predložil KDL prehľad hráčov s minutážou 
v jednotlivých stretnutiach, ako aj finančné plnenie pre FK v zmysle smernice.  

Upriamil pozornosť, aby sa komisia zaoberala minimálnou minutážou hráča 
U21 na hracej ploche v stretnutí, nakoľko sa stáva, že FK striedajú hráča už 
po cca 3 minútach, resp. v krátkom časovom úseku, kde nie je možné zistiť 
hráčov potenciál v druhej lige a môže to pôsobiť na hráča aj demotivujúco. 

p.Mojto navrhol, že hráč U21 by mal byť na hracej ploche minimálne 45 minút 
a navrhol, aby sa rozšíril počet hráčov U21 na hracej ploche na troch, k čomu 
navrhol aj finančný benefit. 

p.Jančošek vysvetlil situáciu v Bardejove a prečo pristúpili k takému kroku. 

p.Csutora navrhol finančný benefit na základe minutáže. 

p.Smädo navrhol, aby sa začala diskusia o pôsobnosti hráčov U21 s trénermi. 

p.Varga povedal, že podmienky by mali nastavovať v kluboch v spolupráci so 
zväzom a je za finančný benefit po minutáži. 

Od jarnej časti by mali byť finančné prostriedky navýšené a do tohto projektu 
budú zapojené aj FK so štatútom FA, ktoré doteraz na finančný benefit nárok 
nemali. 

Komisia material predložený predsedom KDL zobrala na vedomie. Návrhy 
pp.Csutoru a Mojta predložiť vedeniu SFZ na prerokovanie. 

k bodu 5 

Predseda komisie otvoril problém druholigových klubov so zabezpečením 
sanitiek na stretnutia II.ligy. Po rozhovore s predsedom KD p.Košičárom sa 
dohodlo, že sanitky sa dajú nahradiť plnohodnotnou náhradou v podobe 
miestnosti, kde by bolo všetko zariadenie a materiál ako je v sanitke. 

Predseda komisie prejedná s predsedom KD akým spôsobom sa nahradí 
prítomnosť sanitiek a čo všetko musí obsahovať miestnosť s plnohodnotou 
náhradou. 

k bodu 6 

KDL sa opäť zaoberala aktuálnou situáciou na Slovensku a používaním 
COVID manuálu. Zhodla sa,  že každý klub II.ligy si musí sledovať aktuálnu 
situáciu vo svojom regióne, aj keď II.liga má výnimku z pandemickýxh 
opatrení, nakoľko má štatút profesionálnej súťaže. 
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Uzniesla sa, že nie je možné preložiť stretnutie II.ligy z dôvodu Covidu, pokiaľ 
má klub zdravých minimálne 13 hráčov a 1 brankára uvedených na aktuálnej 
súpiske v ISSF.  

k bodu 7 

Predseda Komisie zhodnotil, že vo všetkých uzavretých stretnutiach 10.kôl 
boli zo strany FK splnené podmienky v zmysle noriem a zo žiadneho hľadiska 
nevznikol dôvod na vyvodenie herných dôsledkov v zmysle SP čl.81.  

Komisia jednomyseľne schválila výsledky uzavretých stretnutí 10.kôl jesennej 
časti s.r. 2021/22 

k bodu 8 

KDL sa zaoberala: 

Ø Nedostatkami v stretnutiach II.ligy, ktoré zaznamenali DZ vo svojich 
správach. Predseda pripraví sumár nedostatkov a predloží ich komisii, ako 
aj jednotlivým FK. 

Ø 29.9. bola FK odoslaná čiastka 5 000,- € za vysielacie práva. 
Ø AK II.ligy pošle predsedovi komisie návrh na zmenu člena (miesto J.Papaja 

– L.Mikuláš), ktorý je potrebné predložiť VV SFZ na schválenie.  

Do diskusie sa zapojili všetci prítomní. Komisia zobrala diskusné príspevky na 
vedomie. 

k bodu 9 

Predsedajúci p. M. Richtárik poďakoval prítomným členom Komisie a ukončil 
zasadnutie. 

 

Bratislava 14.10.2021 

 

Zapísal: Miroslav Richtárik 


